
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Δίχως ειδικευόμενους καρδιολόγους το Γενικό Νοσοκομείο Σερρών» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων της περιοχής αλλά και σύμφωνα με ανάρτηση σε τοπική 
ιστοσελίδα του Διαδικτύου, σε αγώνα δρόμου για την εξεύρεση τουλάχιστον δύο ιατρών 
ειδικότητας καρδιολόγου και γενικής ιατρικής, προκειμένου να εξασφαλιστεί η εύρυθμη 
λειτουργία του Γενικού Νοσοκομείου των Σερρών, βρίσκεται η ιατρική υπηρεσία του 
τελευταίου. Το μεγαλύτερο πρόβλημα εντοπίζεται στην λειτουργία της καρδιολογικής 
κλινικής του ως άνω νοσοκομείου, καθώς, με το υπάρχον προσωπικό δεν μπορεί να 
υλοποιηθεί το πρόγραμμα των εφημεριών του. Το Νοσοκομείο διαθέτει τέσσερις 
ειδικούς ιατρούς και κανέναν ειδικευόμενο, αναφέρει ο Διευθυντής της Ιατρικής 
Υπηρεσίας του Γενικού Νοσοκομείου των Σερρών, κάνοντας λόγο για τα επανειλημμένα 
αιτήματα που έχει υποβάλει για την κάλυψη των ως άνω κενών θέσεων στην 4η 
Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδονίας – Θράκης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε άμεσα για την στελέχωση του Νοσοκομείου των Σερρών με 
το απαραίτητο σε αριθμό ανά ειδικότητα ιατρικό προσωπικό, κατεξοχήν δε για την 
υπηρεσιακή τοποθέτηση στο εν λόγω νοσοκομείο ιατρών με ειδικότητα καρδιολόγου και 
γενικής ιατρικής; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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